
Protokół Nr 3 / 2024
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Miasta Płocka
w dniu 17 czerwca 2024 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1530, a zakończyło się o godz. 1540.
Stan członków Komisji 6
Obecnych 5
Nieobecnych 1
Osób zaproszonych 6

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Projekt porządku obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Przyjęcie  protokołu  nr  74  z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Płocka

z 18 marca 2024 r.
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).
4. WRZUTKA: w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia

do grudnia 2024 roku (druk nr 70).
5. WRZUTKA:  w  sprawie  przyjęcia  ramowego  planu  pracy  Rady  Miasta  Płocka  na  okres  od

sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 71).
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne i organizacyjne.
8. Zakończenie posiedzenia.
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Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „Dzień dobry, witam państwa bardzo
serdecznie na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Witam radnych, którzy zebrali się z nami na auli
oraz te osoby, które uczestniczą w naszym posiedzeniu on-line. Na początku oczywiście proszę o
potwierdzenie obecności szanownych państwa radnych.”

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności):
obecni – 4
nieobecni – 2

Przewodnicząca  Komisji  Pani  Marta  Krasuska  powiedziała:  „Szanowni  państwo  mamy  do
wprowadzenia dwa punkty do dzisiejszego porządku obrad i będę bardzo prosiła o zagłosowanie w
tej sprawie.”

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad druku nr 70):
za – 4
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Druk nr 70 został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „I kolejny punkt.”

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad druku nr 71):
za – 4
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Druk nr 71 został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „I w tym momencie możemy przyjąć
już nowy porządek obrad. Bardzo proszę o zagłosowanie.”

Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad):
za – 4
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Porządek obrad został przyjęty.

Zmieniony porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Przyjęcie  protokołu  nr  74  z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Płocka

z 18 marca 2024 r.
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).
4.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji  Rady Miasta Płocka na okres od

sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 70).
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5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od
sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 71).

6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne i organizacyjne.
8. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 2

Przyjęcie  protokołu  nr  74  z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Płocka
z     18     marca     2024     r.  

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „Jeżeli nie ma do tego punktu pytań to
bardzo proszę o zagłosowanie.”

Wynik głosowania:
za – 4
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Protokół nr 74 został przyjęty.

Ad. pkt 3

Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).

Plan pracy komisji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Komisji Pani  Marta Krasuska powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania?
Bardzo proszę.”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa powiedziała:  „Znając  doświadczenie  współpracy  z  MOSiR-em  w
kontekście punktu w sierpniu „Analiza realizacji i modernizacji pływalni miejskiej Podolanka” nie
chciałabym, żeby taka analiza skończyła się zdaniem „Zakończyliśmy remont dnia tego i  tego,
wszystko przebiegało zgodnie z planem.” Więc ja bym poprosiła o uzupełnienie opisu tego punktu.
Koszty  pierwotne  plus  dodatkowe  koszty,  ponieważ  zapłaciliśmy  więcej  w  związku  z
przedłużającym się terminem remontu. Zakres pierwotny robót plus rozszerzenie zakresu robót, z
czego wynikało i jaka była podstawa…”

Przewodnicząca Komisji Pani  Marta Krasuska powiedziała: „Przeproszę pani radna. Czy panie
Piotrze notuje pan? Bardzo dziękuję.”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „Podstawa opóźnień bądź przesunięć, żeby była właściwa
terminologia określona w zakresie budowlanym. I teraz tak, ja nie wiem do końca kiedy ten remont
zostanie  zakończony  no  bo  on  jeszcze  cały  czas  trwa  bo  zjeżdżalnia  nie  została  jeszcze
ukończona. W związku z tym pytanie, czy do sierpnia to się w ogóle zakończy. No zasadne jest
pytanie, czy w ogóle zakres tych robót będzie, znaczy ja już pewnie nie będę mogła analizować,
ale czy będziecie państwo mogli w ogóle zakończyć w sierpniu analizę całkowitego bo rozumiem,
że ma to sens, kiedy będzie całkowity remont podsumowany, łącznie ze zjeżdżalnią. I  jeszcze
mam taką prośbę, nie wiem jak do końca to uwzględnić, ale w związku z tym zjawiskiem, które
dość  często  występuje  na  Podolance,  nie  wiem  czy  państwo  moglibyście  zaprosić  na  sesję
wykonawcę firmę PEK-MONT, żeby ... to nie był łatwy remont, zdaję sobie z tego sprawę, ale z
drugiej  strony były to olbrzymie pieniądze wydatkowane ze środków budżetu miasta.  Wszyscy
doskonale wiemy jak mieszkańcy reagowali na koszty, które zostały zatwierdzone przez komisję
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przetargową i ostatecznie później ten trwający, wydłużający się o ponad rok remont. W związku z
tym wydaje mi się, że dobrze byłoby zaprosić wykonawcę, zaprosić kierownika tej budowy, który
mógłby m.in. wyjaśnić pewne kwestie. Ja pamiętam jak mieliśmy, zresztą pani radna też była na
Podolance  jak  mieliśmy  Komisję  Rewizyjną  w  związku  z  tym  dobrze  byłoby,  żeby  Komisja
Rewizyjna rzeczywiście dopełniła końca tego procesu. My nie mieliśmy wglądu na Podolance w
żadne dokumenty,  poproszono nas,  że one są do wglądu,  jak przyjdziemy do spółki  MOSiR i
poprosimy o konkretne dokumenty, chociażby dziennik budowy, wpisy w dzienniku budowy, jak one
wyglądały  i  czy  rzeczywiście  było  wszystko  realizowane  zgodnie  ze  sztuką  budowlaną.  No  i
kwestia tego, że ja też … dochodzą do mnie różne głosy związane z końcowym wykonaniem
modernizacji, tak ładnie napisane, tej pływalni Podolanka, że prawdopodobnie być może ten efekt
nie wiem, cofki, zwrotki występuje w związku z jakimś błędem w realizacji tej inwestycji i to nie jest
poszukiwanie niecnego mieszkańca, który ciągle robi na złość zarządowi MOSiR-u, tylko być może
coś jest nie tak w całej instalacji,  gdzie popełniono jakiś błąd na wykonawstwie. To też dobrze
byłoby o to zapytać. W październiku jeśli można poprosić o rozszerzenie, że nie tylko informacja o
kontrolach  bo,  żeby  znów nie  było  takiej  informacji,  że  zostaną  numeratywnie  wypisane tylko
kontrole jakie miały miejsce, tylko żeby było wraz z zaleceniami i wnioskami pokontrolnymi oraz
zakresem wdrażania wniosków pokontrolnych. Żeby to nie było tylko wymienienie, że były takie
kontrole, ale co z nich wynikało. I jeszcze mam prośbę, w listopadzie jest informacja o zgłoszonych
roszczeniach odszkodowawczych i wydanych decyzjach związanych z uchwalaniem oraz zmianą
miejscowych planów. Nie ma za jaki okres, więc dobrze byłoby to też doprecyzować bo później
będzie biuro rady się pytało.”

Przewodnicząca  Komisji  Pani  Marta  Krasuska powiedziała:  „Dobrze.  Zaproponuje  pani  radna
jakiś okres?”

Pani  radna  Wioletta  Kulpa powiedziała:  „Ja  nie  wiem jaka  była  intencja  wnioskodawcy  tego
punktu. No najczęściej to się ze dwa lata co najmniej, żeby był jakiś okres porównawczy.”

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „2022-2023?”

Pani radna Wioletta Kulpa powiedziała: „No chyba tak.”

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „Panie Piotrze. Dobrze, ja myślę, że
warto żebyśmy też przegłosowali tutaj wniosek pani radnej. Możemy, tak? Żeby stało się zadość. A
ja  tak  mam  jeszcze  prośbę  do  państwa  radnych  w  przyszłym  roku  o  trochę  większe
zaangażowanie w kwestii przesyłania nam propozycji tematów do pracy. Też jeżeli mogę tutaj ze
swojej strony. Kto z państwa radnych jest za wniesieniem tych dodatkowych jeszcze zapisów?”

Wynik głosowania:
za – 4
przeciw – 1
wstrzymało się – 0

Wniosek o rozszerzenie planu pracy komisji został przyjęty.

Przewodnicząca Komisji Pani Marta Krasuska powiedziała: „No to w takim razie jeszcze musimy
przegłosować  już  poprawiony,  tak?  Czyli  przechodzimy  do  głosowania  przyjęcia  planu  pracy
komisji na rok 2024 od sierpnia do grudnia.

Wynik głosowania:
za – 5
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
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Plan pracy komisji został przyjęty.

Ad. pkt 4

Projekt uchwały   w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od  
sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 70).

Projekt uchwały na druku nr 70 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Komisji Pani  Marta Krasuska powiedziała: „Tutaj głosujemy druk nr 70. Kto z
państwa radnych jest za przyjęciem druku?”

Wynik głosowania:
za – 5
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Projekt uchwały na druku nr 70 został przyjęty.

Ad pkt. 5

Projekt uchwały   w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres  
od sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 71).

Projekt uchwały na druku nr 71 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca  Komisji  Pani  Marta  Krasuska powiedziała:  „Kto  z  państwa  radnych  jest  za
przyjęciem druku?”

Wynik głosowania:
za – 5
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Projekt uchwały na druku nr 71 został przyjęty.

Ad pkt. 6

Omówienie korespondencji.

Brak korespondencji do omówienia.

Ad pkt. 7

Sprawy różne i organizacyjne.

Przewodnicząca  Komisji  Pani  Marta  Krasuska  powiedziała:  „Czy  w  sprawach  różnych,
organizacyjnych jakiś temat chcecie państwo poruszyć? Jeżeli  nie ma to poinformuję państwa
tylko, że kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej zaplanowane jest na 19 sierpnia na poniedziałek
tradycyjnie o godz. 15:30. Bardzo państwu dziękuję za udział w dzisiejszym posiedzeniu.”
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Ad pkt. 8

Zakończenie posiedzenia.

Ponieważ nie było więcej głosów, Pani radna Marta Krasuska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
zamknęła posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca
Komisji Rewizyjnej

/-/ Marta Krasuska

Protokołował:

/-/ Piotr Orłowski

Wykaz załączników do niniejszego protokołu:

1. Lista obecności radnych.
2. Lista obecności osób zaproszonych.
3. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).
4. Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji  Rady Miasta Płocka na okres od

sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 70).
5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od

sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 71).
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